Charité



Carousel

Charité – Universitätsmedizin Berlin

Charité – Universitätsmedizin Berlin is one of the largest and most prestigious university hospitals in Europe, operating across four campuses in Berlin with over 3,300 beds and a workforce of nearly 24,000 professionals. It represents a unique integration of world-class clinical care, cutting-edge biomedical research, and medical education at the highest level.

With a legacy spanning over 300 years, Charité has contributed significantly to global medical science and is associated with over half of Germany's Nobel laureates in Physiology or Medicine. The hospital provides highly specialized services in oncology, cardiology, neurology, surgery, internal medicine, pediatrics, and psychosocial support, ensuring comprehensive and patient-centered care for individuals from around the world.

[Learn More] →



Full Page – Charité – Universitätsmedizin Berlin

Charité is one of the oldest and most influential university hospitals in Europe, with a history dating back to 1710. Today, it stands as a symbol of medical excellence, uniting patient care, research, and teaching across more than 100 clinics and institutes, structured into 17 specialized CharitéCenters. The institution hosts over 3,300 inpatient beds and employs around 24,000 staff, including more than 300 professors and thousands of medical and healthcare professionals.

Key Medical Services & Specialized Centers

Charité offers an exceptionally wide range of advanced diagnostic and therapeutic services through its multidisciplinary approach:

• Charité Comprehensive Cancer Center (CCCC) – A leading institution in oncology, offering cutting-edge cancer therapies, personalized treatment plans, and multilingual support for international patients.

- **Deutsches Herzzentrum der Charité (DHZC)** Specialized in cardiovascular and thoracic surgery, the center provides care for congenital heart defects, complex valve disorders, artificial heart implants, and transplant procedures.
- Neurosciences Including neurology, neurosurgery, and psychiatry, focusing on complex brain and spinal conditions, epilepsy, stroke, Parkinson's disease, and neuro-oncology.
- Internal Medicine & Organ Systems Covering gastroenterology, nephrology, endocrinology, and hematology, Charité provides a full spectrum of internal medicine services.
- Maternal & Child Health Obstetrics, neonatology, pediatrics, and human genetics departments work together to offer comprehensive care from prenatal to adolescent stages.
- **Dermatology & Immunology** Focused on chronic skin diseases, autoimmune disorders, allergies, and advanced dermatologic therapies.
- Radiology & Nuclear Medicine State-of-the-art imaging and interventional diagnostics supporting early disease detection and minimally invasive treatments.

Support for International Patients

Charité is a trusted destination for international patients seeking specialized and high-complexity treatments. Through **Charité Healthcare Services (CHS)**, the hospital offers tailored support including:

- Appointment scheduling and coordination with specialists
- Language interpretation in English, Arabic, Russian, Polish, and other languages
- Visa support and medical documentation
- Coordination of diagnostics, inpatient stays, and aftercare

The **Axel Springer Guesthouse**, located on campus, provides convenient accommodation for patients and their families. Personalized guidance is offered throughout the treatment journey to ensure seamless medical and administrative processes.

Psychosocial and Social Support

Charité integrates a wide range of psychosocial services to address the holistic needs of patients and families. This includes:

- Discharge and rehabilitation planning
- Social and legal counseling
- Guidance on insurance, employment, and housing issues
- Support for families in crisis situations

These services ensure patients are cared for not only medically, but also emotionally and socially throughout their healthcare journey.

Research, Teaching, and Innovation

As the joint medical faculty of **Humboldt University** and **Freie Universität Berlin**, Charité plays a critical role in educating future generations of physicians and researchers. The institution is internationally recognized for its contributions to medical science, with notable alumni such as Emil von Behring, Robert Koch, and Paul Ehrlich.

Charité is a member of the **Berlin University Alliance**, a top-tier academic and research network. Its future-focused initiative, "**Charité 2030 – Rethinking Health**", promotes innovation in personalized medicine, interdisciplinary cooperation, and sustainable healthcare infrastructure.

Why Choose Charité?

- V Over 300 years of medical excellence
- Award-winning hospital (Newsweek, Focus, others)
- World-renowned experts and advanced technologies
- Multilingual support for international patients
- V Personalized, patient-centered care in a research-driven environment

Whether for complex surgeries, innovative therapies, or second opinions, Charité offers exceptional healthcare in the heart of Berlin.

→ Contact us today to schedule a consultation or request more information about treatments and eligibility.

For more information, visit the official website:

tttps://www.charite.de/en/

Carousel

يعد الشاريتيه من أكبر وأعرق المستشفيات الجامعية في أوروبا، حيث تعمل عبر أربعة فروع في برلين وتضم أكثر من 3,300 سرير ونحو 24,000 موظف من الكوادر الطبية والإدارية. تمثل Charité نموذجًا فريدًا يجمع بين الرعاية الطبية المتقدمة، والبحث العلمي الرائد، والتعليم الطبي على أعلى مستوى.

بفضل تاريخها الممتد لأكثر من 300 عام، ساهمت Charité بشكل كبير في تطور العلوم الطبية عالميًا، وهي ترتبط بأكثر من نصف الحاصلين على جائزة نوبل في الطب من ألمانيا. تقدم المستشفى خدمات طبية متخصصة في مجالات مثل علاج السرطان، وجراحة القلب، والأمراض العصبية، والجهاز الهضمي، وطب الأطفال، والدعم النفسي والاجتماعي للمرضى من جميع أنحاء العالم.

اقرأ المزيد ← [

محتوى الصفحة الداخلية –مشفى الشاريتيه Charité [مشفى] وجامعة الطب ببرلين]

صفحة "اقرأ المزيد" - الوصف الكامل

- Charité جامعة الطب ببرلين

تُعتبر Charité من أقدم وأبرز المستشفيات الجامعية في أوروبا، إذ يعود تاريخ تأسيسها إلى عام 1710. واليوم، تمثل مركزًا متكاملاً للتميّز الطبي من خلال دمج الرعاية الصحية والتعليم الأكاديمي والبحث العلمي. تضم المستشفى أكثر من 100 عيادة ومعهد طبي موزعة ضمن 17 مركزًا تخصصيًا، وتوفر خدماتها عبر 3,300 سرير ونحو 24,000 موظف، منهم أكثر من 300 أستاذ جامعي.

الخدمات الطبية الرئيسية والمراكز التخصصية

تقدم Charité مجموعة واسعة من الخدمات التشخيصية والعلاجية المتقدمة ضمن نهج متعدد التخصصات يشمل:

- مركز Charité الشامل لعلاج السرطان:(CCCC) يقدم علاجات حديثة مخصصة لمرضى السرطان، مع خدمات دعم متعددة اللغات وخطط علاج فردية.
- **مركز القلب الألماني التابع لـ :Charité (DHZC)** متخصص في جراحة القلب والصدر، ويعالج عيوب القلب الخَلقية، وأمراض الصمامات، وزراعة القلب، واستخدام القلوب الاصطناعية.
- علوم الأعصاب :يشمل طب الأعصاب، وجراحة الأعصاب، والطب النفسي، مع تركيز خاص على أمراض الدماغ والعمود الفقرى، مثل السكتات الدماغية والصرع ومرض باركنسون وأورام الدماغ.
- الأمراض الباطنية وأجهزة الجسم :يشمل أمراض الجهاز الهضمي، الكلى، الغدد الصماء، وأمراض
 الدم، ويوفر تشخيصًا دقيقًا وخطط علاج شاملة.
- صحة الأم والطفل :تشمل أقسام النساء والتوليد، وحديثي الولادة، وطب الأطفال، والوراثة البشرية،
 لتوفير رعاية متكاملة من الحمل حتى سن المراهقة.
- **الأمراض الجلدية والمناعية :**تهتم بالأمراض الجلدية المزمنة، واضطرابات المناعة الذاتية، والحساسية، والعلاجات الجلدية المتطورة.

خدمات المرضى الدوليين

تعد Charité وجهة موثوقة للمرضى الدوليين الباحثين عن علاجات متخصصة ومعقدة. من خلال خدمة الرعاية الرعاية الصحية الدولية(CHS) ، تقدم المستشفى خدمات شاملة تشمل:

- تحدید المواعید وتنسیقها مع الأطباء المتخصصین
- الترجمة الفورية بعدة لغات مثل الإنجليزية والعربية والروسية والبولندية
 - الدعم في إجراءات التأشيرة والوثائق الطبية
 - تنسيق الفحوصات والإقامة داخل المستشفى والرعاية بعد الخروج

كما توفر المستشفى أماكن إقامة مريحة داخل الحرم الجامعي في **بيت الضيافة Axel Springer ، إ**ضافة إلى خدمات دعم شخصية لضمان تجربة علاجية مريحة ومتكاملة.

الدعم النفسى والاجتماعي

تولى Charité أهمية كبيرة للجوانب النفسية والاجتماعية للرعاية الصحية، وتوفر خدمات مثل:

- إعادة التأهيل
- الاستشارات الاجتماعية والقانونية
- الدعم في شؤون التأمين والعمل والسكن
- مساعدة الأسر في الأزمات والظروف المعقدة

تهدف هذه الخدمات إلى دعم المريض بشكل شامل، نفسيًا واجتماعيًا، إلى جانب الرعاية الطبية.

التميز الأكاديمي والبحثي

باعتبارها الكلية الطبية المشتركة لكل من **جامعة هومبولت** و**جامعة برلين الحرة**، تلعب Charité دورًا محوريًا في تدريب الأطباء والباحثين. وهي مؤسسة بحثية مرموقة عالمياً، ومن أبرز خريجيها الفائزين بجائزة نوبل: إميل فون بهرنغ، وروبرت كوخ، وبول إيرليخ.

تُعد Charité عضوًا في **تحالف جامعات برلين للتميز،** وتسعى من خلال مبادرة **– 2030 Charité "إعادة تصور** ا**لصحة** "إلى تعزيز الطب الشخصي، والتعاون متعدد التخصصات، وتطوير بيئة رعاية صحية مستدامة.

لماذا تختار Charité ؟

- 🔽 أكثر من 300 عام من التميز الطبي
- تصنیفات عالمیة مرموقةFocus) ، (Newsweekقق مرموقة
 - 🔽 نخبة من الخبراء العالميين وأحدث التقنيات
 - 🔽 دعم متعدد اللغات للمرضى الدوليين
- 🔽 رعاية شاملة ومخصصة في بيئة بحثية متقدمة

سواء كنت تبحث عن علاج لحالة معقدة، أو علاج مبتكر، أو رأي طبي ثاني، فإن Charité توفر رعاية صحية رفيعة المستوى فى قلب العاصمة الألمانية برلين. ←تواصل معنا اليوم لحجز استشارة أو للحصول على مزيد من المعلومات حول العلاجات المتاحة ومدى ملاءمتها لحالتك.

لمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الرسمي:

https://www.charite.de/en/